
 

Horst, 23 mei 2021 

 

 

Geachte burgemeester, beste Ryan,  

 

 

Op 25 maart jl. stelde de SP fractie vragen over het feit dat de Horster huisartsen 

1300 euro hebben moeten betalen voor een verkeersplan om de griepspuiten toe te 

kunnen dienen, op een coronaproof manier, op het parkeerterrein van Wittenhorst. 

De burgemeester stelde dat er al een geste was gedaan door het terrein gratis 

beschikbaar te stellen. Tevens stelde hij dat het hier ging om een commerciële 

activiteit en een vergoeding van de kosten voor het opstellen van een verkeersplan 

daarom in rekening werd gebracht.  

Met de inhoud van die beantwoording zijn wij het niet eens. Inmiddels hebben wij van 

de huisartsengroep in Horst een afschrift ontvangen van een brief die zij gestuurd 

hebben aan u. Zij laten in die brief weten onaangenaam verrast te zijn door uw 

uitspraken.  

Daarom de volgende vragen: 

1. Bent u het met de huisartsen eens dat zij een goede keuze hebben gemaakt 

met het vaccineren in een drive-through op een parkeerterrein in de 

buitenlucht waarbij (kwetsbare) mensen veilig, op afstand, droog en warm in 

hun auto konden blijven zitten? 

 

2. Bent u het eens met de stelling dat de huisartsen onvoldoende geinformeerd 

waren over de bijkomende kosten voor het opstellen van een verkeersplan, 

toen zij op het laatste moment te horen kregen over die kosten, terwijl zij al in 

juni een beslissing moesten nemen waar zij gingen vaccineren? 

 

3. Vindt u dat het niet duidelijk genoeg informeren, achteraf, anders had 

gemoeten? Zo ja, wat gaat u eraan doen om dit in de toekomst te verbeteren? 

Indien nee, waarom niet? 

 

4. Vindt u dat de huisartsen in aanmerking moeten komen voor financiële 

support vanuit de (gemeentelijke) overheid? Graag uw antwoord toelichten. 

 

5. Zou het niet goed zijn om de kosten, gemaakt door de Horster huisartsen voor 

het verkeersplan, alsnog kwijt te schelden of terug te betalen? Al was het 

maar om te benadrukken dat u goede en veilige zorgverlening wilt belonen, 

alles met als doel de kwetsbare mensen in Horst aan de Maas optimaal te 

beschermen. 



 

6. Denkt u dat de zorg (en onderwijs en politie), behalve applaus, niet wat meer 

ondersteuning verdienen, ook vanuit de gemeentelijke overheid? Zij staan dag 

in, dag uit in de frontlinie en hebben zich vaak letterlijk kapot gewerkt. De SP 

denkt dat we alle mogelijkheden die we hebben voor ondersteuning aan 

moeten grijpen om juist de publieke sector te steunen. Graag reactie.  

 

We zien, of horen, graag zo spoedig mogelijk uw antwoorden op onze vragen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

Sonja van Giersbergen, 

SP fractie Horst aan de Maas 

 

Cc: raadsleden gemeente Horst aan de Maas 

 


